
 

MØDEREFERAT 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 10.12.2012 

 

MØDT: Per Johansen(PJ), Tina Olsen (TO, Dan Johansen (DJ), Per Larsen (PL), Annette 

Pedersen(AP),   

Kazimier Mechula (KM) 

 

Afbud fra: Poul Erik Rønje(PER) 

Referent: Linda Qvistgaard 

 

   1. Velkomst PJ  

   2. Referat sidste Bestyrelsesmøde Alle  

   3. Postgennemgang/orientering PJ  

   4. Indkomne forslag/ klager PJ  

   5. Nyt fra Poul Erik Rønje   PER  

   6. Legeplads PJ  

   7. Børneklub PJ  

   8. Økonomi/Budget 2014 PBL  

   9. Opfølgning tema aften d. 21.-11 PJ  

 10. Udvalg Alle  

 11.  Evt.   

 

1. Velkomst 

      Per Johansen bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde.  

      Ingen bemærkninger. 

 

3.  Postgennemgang/orientering 

      Der er kommet tilbud på en projektor og lydanlæg til nr. 14.  kr. 15.500 + moms inkl..                 

      Blue Ray og lærred – fra kontorforsyningen.  Der er også tilbud fra AV huset dog noget                                                                         

      dyrere. Det besluttes at købe anlægget da man i fremtiden sparer leje af anlæg til Domea 

            I bladet TÆNK har der været en undersøgelse af røgalarmer. Nøddehegnets alarmer er  

           desværre behæftet med en produktionsfejl - de er for længe om at gå i gang ved røg, så der              

     Skal nye op.  Næstved kommune er rykket for svar vedr. H-p pladser ved 3-parkering set i                                       

     Forhold til at der er en offentlig børnehave på stedet. Der er givet tilladelse til en kattelem  

     Men der skal reetableres ved fraflytning. Der er indkaldelse til møde i Næstved varmeværk –    

     PL ser om han kan deltage. 

    17. december er der filmaften i nr. 14-  kl. 16 -18 for børn – Disney  og 19-21 for voksne –  

   Julefrokosten – den nye…. Juletræ 16. december -  

 

4. Indkomne forslag/ klager 

Der er indkommet en klage.- der svares pr. brev.  

 

5. Nyt fra Poul Erik  
Intet. 

 

 



6.  Legeplads. 

Det lader sig ikke gøre at få en omkostnings-neutral legeplads. Der arbejdes videre med en 

anden løsning. Punktet kommer op igen på afd. mødet da tidligere beslutning ikke kan 

gennemføres. Der kan sættes penge af på budget 2014 og optages et billigt byggelån. Der er 

kommet tilbud fra Pro-leg og der kommer 2 mere.  
                               

7. Børneklub 

De to piger, som gerne vil stå for børneklubben har bestyrelsens fulde opbakning.  Der er foreslået 

flg. Aktiviteter; Klippe-klistre dag, perler og puslespil, lektie-cafe, film dag, tegnedag.  

 

8.  Økonomi og budget 2014. 
Der er fundet penge til projektor. Hvad skal med på budget 2014. de 52.000 for træerne 

findes i budget 2013. 

  

9.  Opfølgning Tema AFTEN d.21-11-12. 

En gruppe beboere efterspurgte en ”hjælpegruppe” som kan være behjælpelig med at ordne 

forskelligt som man ikke selv kan. Bestyrelsen arbejder videre med det.  

Et tilbud fra en vinduespudser så man evt. kan få en billigere pris. Bestyrelsen arbejder 

videre med det.  Husorden skal have em juridisk gennemgang. Tilbud fra Domea. 

 

10.  Udvalg. 
Zumba er flyttet til 12-14 mandag. Der skal sendes en seddel ud om det. der er juleferie indtil 

7/1 13.  

Dyreudvalget har fået liste af PJ og de går rundt og laver en opfølgning da mange ikke har 

fået returneret underskrevne tilladelser.  

 

11. Evt. 
PJ har klaget over snerydningen. Der er taget billeder som PER har sendt til firmaet. PJ og 

PL har skovlet sne for at pynte lidt på det.   

 

  

 

 


